
PROTOKÓŁ Nr v/2024
z obrad V Sesji Rady Gminy Krasnosielc

z dnia 22 października 2024 r.

PUNKT 1.

Obrady rozpoczęłysię o godz. 10:00 — zakończyły o godz. 10:1 135
Obrady otworzyła PrzewodniczącaRady Gminy Ewa Grabowska.

Następnie przywitała radnych oraz zaproszonych gości:

Wójta Gminy — Pawła Ruszczyńskiego
Sekretarza Gminy — Grażynę Rogala
Skarbnika Gminy — Mirosławę Waszczak
oraz wszystkich biorących udział w sesji.

PUNKT 2.

Odbyło się sprawdzenie listy obecności.

(Załącznik Nr 1 do protokołu)

PUNKT 3.

Przewodnicząca stwierdziła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 14

radnych, co stanowi quorum, wobec czego wszystkie podjęte uchwały będąprawomocne.

PUNKT 4.

Przewodniczącazwróciła się do radnych, czy mająuwagi do proponowanego porządku obrad.
Radni nie zgłosili wniosku.
Przewodniczącaprzedstawiła porządek obrad i zwróciła się o jego zatwierdzenie.
Głosowanie za przyjęciem porządku obrad:

za — 14, przeciwnych — 0, wstrzymujących — 0.

Porządekzostał przyjęty w brzmieniu:

1.

2.
3.

4.
5.
6.
7.
8.
9.

Otwarcie obrad sesji.
Sprawdzenie obecności .

Stwierdzenie prawomocności obrad.
Przedstawienie i przegłosowanie ewentualnych zmian w porządku obrad sesji.
Zatwierdzenie protokołu z obrad IV sesji.
Informacja Wójta Gminy z realizacji zadań i wniosków w okresie między sesjami.
Pytania i odpowiedzi na interpelacje radnych.
Sprawozdanie Przewodniczących z posiedzeń komisji.
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia wyodrębnionych rachunków dochodów
oświatowych jednostek budżetowych.



10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na
pokrycie planowanego deficytu budżetu w 2024 r.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krasnosielc na 2024 r.
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmianyWieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krasnosielc

na lata 2024 - 2030.
13. Wolnewnioski i sprawy organizacyjne.

Zamknięcie obrad.14.

PUNKT 5.

Wyłożony na sali obrad protokół z ostatniej IV Sesji Rady Gminy Krasnosielc został przyjęty
14 głosami.

PUNKT 6.

Wójt przestawił najważniejsze informacje z okresu od ostatniej sesji:
- 8 września odbyły sięgminne zawody sportowo — pożarnicze, zawody wygrałajednostka OSP
Chłopia Łąka. Dnia 22 września br. drużyna ta wzięła udział w zawodach powiatowych. W
zawodach udział wzięła również Młodzieżowa Drużyna Pożarnicza. OSP Chłopia Łąka zajęła
IX miejsce, MDP zajęła II miejsce.
- 11 września odbyło sięNarodowe Czytanie zorganizowane przez Bibliotekę Samorządową.
- 18 września przekazano I częśćdarów dla powodzian. Wójt złożył podziękowania dla

wszystkich darczyńców i wolontariuszy.
- 24 wrześniaw WFOŚiGW podpisano umowę na odbiór azbestu z terenu gminy Krasnosielc
oraz na oświetlenie drogowe w miejscowościach w gminie Krasnosielc.
- 25 września odbyły się trzy przetargi ustne na sprzedaż gminnego mienia ruchomego tj. stary
samochód pożarniczy z jednostki OSP w Drążdżewie (za kwotę 6 300 zł), stara karetka
pogotowia (za 9 600 zł), ciągnik URSUS (za kwotę22 500 zł).
- 1 1 października odbyło się otwarcie ofert na przebudowę budynku GOK i budowębiblioteki.
Zgłosiły się cztery firmy. Obecnie trwa analiza złożonych ofert.
Tego samego dnia w Warszawie odbyło się otwarcie ofert na przebudowę drogi wojewódzkiej

na odcinku Krasnosielc — Nowy Krasnosielc. Czekamy na wyniki analizy złożonych ofert.
- 1 1 października z okazji Dnia Edukacji Narodowej w sali konferencyjnej w UrzędzieGminy
odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół.
- 18 października w UrzędzieGminy w Krasnosielcu odbyło się pierwsze spotkanie robocze z

urbanistąPawłem Górą odnośnie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego.
- orkiestra strażacka przy OSP Pienice otrzymała nowe instrumenty muzyczne. Kwota
dofinansowania 33246,78 zł.

PUNKT 7.

Przewodniczącazwróciła się do radnych o zgłaszanie pytań.

Radny Zbigniew Zebrowski, czy został opracowany ramowy plan działania odnośnie pracy
przy zmianie planu zagospodarowania przestrzennego (spotkania z mieszańcami, składanie

wniosków)?



Wójt wyjaśnił, że przy opracowywaniu zmiany planu zagospodarowania przestrzennego

zawsze jest „wyłożenie planu” i mieszkańcymogą składać swojeuwagi i wnioski.

Wiceprzewodniczący Tomasz Olszewik zapytał jakie jeszcze prace wykonywane będą na
błoniach.

Wójt przypomniał, że inwestycje na błoniach wykonuje firma, która buduje jednocześnie
Ośrodek Zdrowia. Obecnie firma koncentruje sięna pracach przy budynku ośrodka. Prace na
błoniach są celowo przesunięte, aby na okres zimowy nie montować urządzeń, które w tym
czasie nie będąwykorzystywane.

PUNKT 8.

Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili informacje z odbytych komisji w
miesiącu październiku.

PUNKT 9.

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia wyodrębnionych rachunków dochodów oświatowych
jednostek budżetowych.
Za przyjęciem uchwały głosowało14 radnych.
Wyciąg z glosowania stanowi załqcznik Nr 2 do protokołu.

PUNKT 10.

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na
pokrycie planowanego deficytu budżetu w 2024 r.
Przed podjęciem uchwały głoszabrał radny Zbigniew Zebrowski, dopytując na pokrycie jakich
celów zaciągnięty zostanie kredyt.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że kredyt będzie zaciągnięty z przeznaczeniem na pokrycie
inwestycji.
Za przyjęciem uchwały głosowało14 radnych.
Wyciąg z głosowania stanowi załącznikNr 3 do protokołu.

PUNKT 11.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krasnosielc na 2024 r.
Za przyjęciem uchwały głosowało14 radnych.
Wyciąg z głosowania stanowi załącznikNr 4 do protokołu.

PUNKT 12.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krasnosielc na
lata 2024 - 2030.
Za przyjęciem uchwały głosowało14 radnych.
Wyciąg z głosowania stanowi załącznikNr 5 do protokołu.



PUNKT 13.

W wolnych wnioskach głoszabrał radny Zbigniew Zebrowski.
W pierwszej kolejności radny odniósł się do petycji złożonejprzez mieszkańców Drążdżewa
Małego dotyczącej poprawy bezpieczeństwa na drodze powiatowej w w/w miejscowości.
Komisja będącana wizji lokalnej w terenie ustaliła, aby ustawić znak „obszar zabudowany” na
całym obszarze DrążdżewaMałego.
Kolejno radny odniósł się do posiedzenia komisji oświaty, na którym obecni byli
przedstawiciele Komitetu Inicjatywy Obywatelskiej w sprawie złożonegoprojektu uchwały o
przekazanie nowo budowanego budynku ośrodka zdrowia. Na posiedzeniu komitet zapoznał
się z opinią prawną przedstawioną przez mecenas Alinę Łopusińską. Radny oznajmił, że są
uchwały, które występują w formie przedstawionej przez komitet. Opinia pani mecenas
napisana została na potrzeby urzędu.Radny podkreślił, że ośrodek zdrowia budowany jest dla
mieszkańców i ich potrzeby trzeba wziąć pod uwagę. Duża większośćmieszkańców naszej
gminy zarejestrowana jest w ośrodku. Zadaniem radnych jest zabezpieczenie podstawowej
opieki zdrowotnej mieszkańców. Radny odniósł się do planowanego konkursu na wynajem
ośrodka pytając, ,Jakie instrumenty prawne posiada samorząd, żeby "egzekwować to co jest
zapisane w ofercie?” Nadzór nad podstawową opieką zdrowotnąsprawujeMinister Zdrowia a
nie Wójt. Na koniec swojej wypowiedzi zaprosił radnych na komisje oświaty, która odbędzie
się 23 października br. o godz. 9:00.
Ponadto radny odniósł się do informacji odnoście budowy oczyszczalni ścieków na terenie
gminy Krasnosielc, oznajmił, iż w wyniku wielu nasuwających się pytań i wątpliwości
wspólnie z radnym TomaszemDawidowiczem złożąinterpelacje w tym temacie.

Wójt w odniesieniu do wypowiedzi radnego Zebrowskiego dotyczącej opinii prawnejpani
mecenas Aliny Łopusińskiej, oznajmił, że pani mecenas po analizie złożonego projektu

uchwały przez Komitet Inicjatywy Obywatelskiej od samego początku twierdziła, że uchwała
jest niezgodna z prawem. Opinia jest bezstronna, napisana bez żadnego nacisku ze strony
urzędu.
Ponadto odniósł siędo stwierdzenia, że „Wójtma już lekarza”, wyjaśniając , żemowa była o
zainteresowaniu ze strony innych lekarzy. Dodał, że zgłosiły się też panie zainteresowane pracą
w recepcji i pielęgniarka.
Odnośnie tematu komisji konkursowej. Wiele samorządów i gmin musi się zmierzyć z
podobnym tematem i dokonać wyboru przez komisje konkursową.Weryfikować lekarza, który
będzieleczył w nowym ośrodku będąpacjenci.

Wiceprzewodniczący Tomasz Olszewik, oznajmił, że zgodnie z rozporządzeniem Ministra

Zdrowia badania lekarskie dla piłkarzy może wykonywać lekarz podstawowej opieki
zdrowotnej. Pani doktor Ewa Jastrzębskaodmawia wykonywania takich badań i wydawania
zaświadczeń.

Radny Zbigniew Zebrowski, należy zwrócić się do pani doktor o wskazanie przepisu, na jakiej
podstawie odmawiawykonywania badań.

Radna Hanna Kutryb przypomniała, że na ostatniej sesji pani doktor Jastrzębskamiała wskazać
odpowiednie przepisy.

Radny Tomasz Dawidowicz przedstawił interpelacje dotycząca „projektowanej oczyszczalni
ścieków komunalnych oraz kompostowni w Krasnosielcu Leśnym”.
(załącznik do protokołu)



Wójt wyjaśnił, że „w temacie ewentualnej budowy oczyszczalni ścieków nie zostały podjęte

żadne wiążącedecyzje”. Tematbędzieomawiany na kolejnych posiedzeniach rady.

Radny Cezary Janowski, zgłosił pytanie dotyczące budowy odcinka drogi Raki — Bagienice,

czy planowane jest dokończenie budowy do miejscowości Raki oraz czy będąpoprawione
barierki.
Wójt odpowiedział, że w projekcie zakres prac budowlanych celowo został o kilkadziesiąt
metrów skrócony, gdyż punktacja przy uzyskaniu dofinansowania była za jak najniższą liczbę
mieszkańców. Na chwile obecnądany odcinek nie jest ujęty w budżecie. Naprawa barierki
będziewykonana.

PUNKT 14.

Przewodniczącapodziękowała wszystkim za udział w obradach sesji i obrady V Sesji Rady
Gminy Krasnosielc uznałaza zakończone.

Protokołował
J owska

Przewodniczący
Ewa Gra

miny


